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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na Pańską interpelację złożoną w dniu 18 stycznia 2022 r., 

dotyczącą oddziału 18b Lasu Łagiewnickiego, uprzejmie informuję, iż zgodnie z treścią 

Ustawy z dn. 28 września 1991 r.  o lasach,  obszar objęty wydzieleniem nie powinien 

być uczęszczany do czasu osiągnięcia przez całą uprawę określonej wysokości. Siatka 

ma na celu ochronę dojrzewającej uprawy przed zgryzaniem oraz spałowaniem 

(ocieraniem rogami kory) przez dzikie zwierzęta do momentu osiągnięcia przez uprawę 

zwarcia oraz bezpiecznej wysokości. 

Ponadto informuję, iż planowane jest zdjęcie części grodzeń oraz (tam gdzie 

będzie to konieczne) naprawa palików, które z upływem czasu uległy deprecjacji. 

Jednocześnie pragnę poinformować, iż oględziny lasów realizowane są 

na bieżąco. Zarząd Zieleni Miejskiej realizuje kontrolę wewnętrzną zgodnie 

z obowiązującymi w jednostce procedurami, a podejmowane przez pracowników 

czynności konsultowane są na bieżąco podczas spotkań kameralnych lub terenowych 

oględzin.

Adam PUSTELNIK

Do wiadomości:

1.Pan Marcin Gołaszewski, Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi
2.Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Obsługi i Administracji UMŁ
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